
Møtereferat 

Styremøte 04.04.2024

 

 
Dato: 04.04.2024 Møteleder: Rebekka 

Sted: Teams Referent: Liv Inger Lamøy 

 
 

Til stede: Rebekka Morset, Ida Sofie Kvande, Gry 
Tveten Aune,Hedda Finseraas Moldestad 
 

Sendes til: alle i styret 
Postes på hjemmesiden. 

Forfall: Stian Bjerkan, Marte Finseraas  

 

 



Sak nr. Tekst Ansvar 

 

1 Registrere nytt styre i Brønnøysundregistrene 
Leder gjør det når alle har sendt fødselsnumnmer. 

 

 

 

2 Gjennomgang av klubbhåndbok 
Vi går gjennom for å få en oversikt over hva som skal 
gjøres. 

- Hadde vært fint med en visjon 
- Fint med målsettinger også, f eks en for bredde og 

en for konkurranse 
- Bør legges fram for årsmøtet for innspill 
- Vi begynte å jobbe oss nedover i dokumentet. 

Fortsetter neste gang 

 
 

3 Fra komiteene 
 
Sportskomite: 

- Oppsummering av stevnet som var: mange gode 
tilbakemeldinger, mange påmeldte, godt salg i 
kiosken 

- Nytt stevne planlagt i Hegra 20. – 21- april. Håp om 
å få ordnet flere bokser. Blir i så fall lagt ut så fort 
som mulig. 

- Det er søkt om midler til sportsgruppa og det er 
kommet nye regler 1. april. I den forbindelse er det 
spørsmål om sportsgruppe kan etableres så fort som 
mulig for å gå gjennom nye regler for stevner. 
Sportsgruppa blir for de som har lyst å satse og lære 
mer om det og ha felles treningsarenaer osv. 
Gjøres: 
Det må settes opp budsjett for dette til styret og her 
må evt vises om noe overskudd fra andre 
arrangement/stevner skal brukes til dette. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sportskomiteen 

4 Gjennomgang økonomirutiner 
- Økonomiansvarlig gikk gjennom rutinene for 

økonomistyring og – ansvar. Grunnlaget finnes 
under Økonomihåndbok på Glois hjemmeside.  

- Årshjulet i økonomihåndboka må oppdateres, fordi 
årsmøtet er en måned seinere enn det har vært 
tidligere.  

- Det er styret som er ansvarlig for klubbens økonomi 
og må sammen godkjenne budsjettforslag etc som 
legges fram f eks fra komiteene.  

- Nyttig gjennomgang, presentasjon legges ved 
referatet. 

 

5 Økonomi  



- Økonomiansvarlig gikk gjennom klubbens økonomi 
så langt i år. Alt er fint i balanse og ikke store avvik 
fra forrige år. 

 

6 Evt. 
- Ri for dommer som er annonsert: sendes ut en mail 

som presiserer at det er et tilbud for alle medlemmer, 
ikke bare de som skal delta på Mountain Gaits. 

 

 

8 Neste styremøte: 
- 6. mai på teams.   

 

 

 

 


